
Hlavní město Praha 

 

ZASTUPITELSTVO HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 
 

U S N E S E N Í  

Zastupitelstva hlavního města Prahy 
 

číslo 17/20 
ze dne  24.10.2024 

k návrhu změny ÚP a jejímu vydání – Z 2847 (fáze "návrh" + "OOP", vlna CVZ V) 
 
 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  výsledek projednání návrhu změny Z 2847/00 vlny CVZ V ÚP SÚ hl.m. Prahy, 
včetně vyhodnocení, uvedený v příloze č. 1 tohoto usnesení 

2.  závěry z jednání Výboru pro územní rozvoj Zastupitelstva hl.m. Prahy, uvedené                  
v příloze č. 5 tohoto usnesení 

I I .   s c h v a l u j e  

návrh změny Z 2847/00 vlny CVZ V ÚP SÚ hl.m. Prahy, uvedený v příloze č. 2 a č. 3 
tohoto usnesení 

I I I .   v y d á v á  

změnu Z 2847/00 vlny CVZ V ÚP SÚ hl.m. Prahy, schválenou v bodu II. formou opatření 
obecné povahy č. 223/2024, uvedeného v příloze č. 4 tohoto usnesení 

I V .   u k l á d á  

1.  Radě HMP 

1.  zajistit realizaci bodu II. a III. tohoto usnesení 

Termín: 4.11.2024 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
Předkladatel:  Rada HMP 
Tisk: Z-12641  
Provede: Rada HMP  
Na vědomí: odborům MHMP  

  

  



 

Příloha č.1 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 17/20 ze dne 24. 10. 2024 - vyhodnocení 

připomínek č.   ze dne   
 

 

 
 
Příloha je uložena z kapacitních důvodů ve sdíleném úložišti.  

(Tip: Dvojklikem klikněte na heslo, pravé tlačítko myši - volba Kopírovat, stáhněte a otevřete odkaz, po výzvě hesla 
pravé tlačítko myši - volba Vložit). 

 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - intranet 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - internet 
 
Heslo k otevření obsahu přílohy: zRyBVJfqECEkWy2S1i48 

https://srvobis-api01.mag.mepnet.cz/webuloziste/?target
https://zastupitelstvo.praha.eu/webuloziste/?target


Příloha č. 2 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 17/20 ze dne 24. 10. 2024 

 

Návrh změny vlny CVZ V ÚP SÚ hl. m. Prahy – Z 2847/00 
doporučené ke schválení 
 

 

 

Číslo 
změny 

Ozn. Předmět Stav ÚP Navrhovaná změna 
Plocha/ 
Délka 

[m2/m] 

Městská 
část 

Vyhodnocení 
pořizovatele 

Doplněk 
KUP 
Závěr 

VURM Závěr 
Vyjádření 

IPR 
Vyjádření 

MČ 

2847 NV výstavba domu lesní porosty /LR/ čistě obytné s kódem 
míry využití území B 

/OB-B/ 

2775 Praha - 
Petrovice  

Návrh změny byl 
kladně projednán 

(VP). Pořizovatel 
doporučuje vydání 
změny. 

    Doporučuje 
s 

podmínkou 

vyjádření ke 
změně je 

obsaženo v 
příloze 
usnesení 
"výsledky 
projednání" 

vyjádření ke 
změně je 

obsaženo v 
příloze 
usnesení 
"výsledky 
projednání" 

 

 

  



 

Příloha č.3 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 17/20 ze dne 24. 10. 2024 - návrh změny č.   ze dne   
 

 

 
 
Příloha je uložena z kapacitních důvodů ve sdíleném úložišti.  

(Tip: Dvojklikem klikněte na heslo, pravé tlačítko myši - volba Kopírovat, stáhněte a otevřete odkaz, po výzvě hesla 
pravé tlačítko myši - volba Vložit). 

 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - intranet 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - internet 
 
Heslo k otevření obsahu přílohy: scX6ndYbx6FCnU5XK19Q 

https://srvobis-api01.mag.mepnet.cz/webuloziste/?target
https://zastupitelstvo.praha.eu/webuloziste/?target=48314D39357753743448636243774A36766950796271387445622F6D6D33394548624B703136626475692B655169354D416A43763746762B574946494E586E4A6931736576474E775249534D69455A775835577A52385A304F76555A6C4E736430317457382F4769716E5A47783339314B3253722B46776C7262772F754358494378304932393671616C42764F6B52506D4F47424E752F7447784B455544446768556F6E6C565A30696A4A4D3474676332464C53737936724B6532662F502B644877342F5945534E6B52532F7A2B75476C6439697552466B6F354C63506C31726754503143344E495335673D


 

Příloha č.4 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 17/20 ze dne 24. 10. 2024 - návrh OOP č.   ze dne   
 

 

 
 
Příloha je uložena z kapacitních důvodů ve sdíleném úložišti.  

(Tip: Dvojklikem klikněte na heslo, pravé tlačítko myši - volba Kopírovat, stáhněte a otevřete odkaz, po výzvě hesla 
pravé tlačítko myši - volba Vložit). 

 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - intranet 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - internet 
 
Heslo k otevření obsahu přílohy: br3jQraHhfjaSvH1PM2B 

https://srvobis-api01.mag.mepnet.cz/webuloziste/?target=
https://zastupitelstvo.praha.eu/webuloziste/?target=48314D39357753743448636243774A36766950796271387445622F6D6D33394548624B703136626475692F4465337649477257346268757A30796F7765716F72636B496878434B347A765931576F584D564E6C52484E5772776C334E4D746B73527A79304136476C595149757A6C54365838526E2F64475A574E353254545774734B77745A43684C356E7970492B6F6465614A6D784C69336E50616C6175424C366C747458723775616F30722F4A345259762F326B554F446870542B7A3679376E54633463683756486C52777467705961734C64666C6C36435A31643176794D2B777366565766424B356F3D


Výbor pro územní rozvoj
Zastupitelstva hl. m. Prahy 2022 -2026

ZÁPIS
Z 11. jednání ze dne 19. března 2024 od 9:00 hodin

Ze zasedacího sálu Rady hl. m. Prahy na Nové radnici

Mariánské náměstí 2, Praha 1

PŘEDKLDÁ PŘIZVANÍTISK

T-VUR-C131

1.3. T-VUR-$133

2.

2.1. T-VUR-0134

3.

3.1. TVUR 0140

3.2. T-VUR-0135

4.

4.1. T-VUR-0136

5.

5.1. T-VUR-0141

5 2 T-VUR-0143

6. flůzné

1

AkiitafizaCK Zásau úzerniho rozvoje řs. ATi. 
Proby - k projednni

Pferušené padnětyno změny zemniho plánu 
SU hi. m. Prahy-k projednání___________
Podré: P 234/2019 - přerušený

Schvá ení programu 11jednári Výboru pro 
územní rozvoj ZHMP 2022 • 2026

Podrézy žádané v převažujícím veřejném 
záju -přerušené

Ing. arch. Filip
Foglar, reditel UZR
MHMP

Ing. arch. Filip
Foglar, ředitel UZR 
MHMP

predseda Vyhoru 
pro územní rozvoj 
ZHMP
předseda Výboru 
P‘o územní rozvoj
ZHMP

BOD
1.

1.1.
1.2.

MATERIÁL
Zahájeni........... ..........
Úvod^ prcince, kontrola usnášenfschopnosti
Vo ba ověřovatele zápisu 11. jednání VLRM

Změny Územniho plánu SÚ Hl. m. Ptaný
-k orojeanání
Celonéstsky významné změly viny V ÚP 50
HMP/0 veřejném projednáni/

Irg. arch. Filip
Foglar, ředitel UZR
MHMP
Irg. arch. Filip
Foglar, ředitel UZR
MHMP

Podněty na změny Územniho plánu SÚ hi. m.
Prohy - k opětcunému projednáni
Podnéty k cpzovnému projediání

Aktualizace c. 14 Zásad územniho rozvoje HMP, Ing. arch. Filip 
podnět na zméru JP sú IIMP č 5/2C23 - : Foglar, ředitel UZR
souběžné pořizení_____________________ MHMP________
Aktualizace č. 5 Zásad územního rozvoje hl. m. Ing. arch. Filip 
Praby /po veřejném projednání/ Foglar, ředitel UZR

MHMP

Příloha č. 5 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 17/20 ze dne 24. 10. 2024



odbor územního rozvoje MIIMP (po řízo v arci)
Institut plánování a rozvoje IIMP (zpracovatel) MZP

71RVLRM Výbor pro územní rozvoj ŽUMP

Použité pojmy

1.1. Zahájení

1.2. Volba ověřovatele zápisu
Tomáš Pel: Kdo se hl si dohrovel ně na ověřovatele zápisu? Milan Urban, hlasujme o ověřovateli.

niasováu: o navrženém usneseni

1.3. Schválení programu 11. jednání

2

UZR
1PR

Změna (Z) 
Podnet (?) 
Metodiků 
Příloha

MČ 
ÚP 
MPP 
ZUR

ÚPD
VRT 
s7 
DUR 
MMR

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

I. schvaluje

ověřovntelem zápisu 7.11 Jednáni VURM dne 19. 3. 2024 Clena VURM pana Milana Urbana

Tomáš Pek: Dále navrhují co bodu Různé zařadit diskusi o $2. Více úprav nemám, a zbytku progmmt 
hlasujeme tak. jak ho máte před sebou.

územně plánovací dekumentace 
vysokorychlostní trať (tzv. rychlé spojení) 
Správo železnic, státní organizace 
dokmentace pro územní rozhodnuti 
Ministerstvo pro místní rozvoj ČR 
Ministerstvo živornílo prostředí ČR 
Zásady územního rozvoje HMP

Předsada uvita! přítonaré uvedl, že výbor je usnáseníschopny, prhcrr.no 1! ze 13 členu, 1 člen je 
omluven (Sokupová, J čien mó zpožděni fPortlikj .

Pro- H ' Proti: Q/Zdržeise. 0/Nehlasoval: 2
Q>) ht véna So i <ki powá

Nepriomen Portlik
USčiiíS^i BYLO TO

Použité zkratky

MHMP Magistrát hl. m Prahy
HMP hl. nu Praha
RHMP Rada bl. m. Prahy
ZHMP Zastupitelstvo hl. m. Prahy

zmna územního planu Sl hl. m. Prahy
návrh na pořízen í změny územního plánu SÚ hl. m. Prahy
Metodika spoli časti investorů na rozvoji území hl. j u. Prahy (schválená ZHMP dne 2?. 1.2022) 
neni-li uvedeno jinak. Při) vlivu se rozumí příloha návrhu usneseni k danému bodu či změně 
v podkladech projednání VURM. na které se zápis zjednání tímto odkazuje

Tomáš Pek: Hlasujeme o přesunuli budu 5.1. na začátek jecnáni

Htasuvutú o předřazeni bodu 5.L na začátek jednáni
Pro: il / Prah' 0/Zrželsa: 0 / Nchlasrjval: 2

Omluvena Scakupcvá
Nepřítomen Porllík

USNESENÍ BYLO PŘIJATO

městská část HMP AZUR A < malí zace Zásad úze m n sho re z voje H MP
územ n i pian SÚIMP S 7 Stave h r. í zákon
M etropol itníplán( pořizován ý ú zemn i p 1 án) F] A po suzován í vlivů na ž i vot í pru střed i
Zásady územního rozvoje HMP

prhcrr.no
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5. Aktualizace ZUR - k projednání

5.1. Aktualizace č 14 ZUR HMP. Podnět P 5/2023 - souběžné pořízení

Výbor pro územní rozvoj Z HMP

I. schvaluje

prograi 11. jednán’ VURM dno 19.3. 2024 v předloženém znění

lllasovóiú c ztanžehéa eesnestiv

Pru. J 1 / Proii: 0 / Zúržel se: 0 / 2
Omlitvemí Soukupová 

^apriíomer. Pavtlik
USNESENÍ BYLO PJUJA TO

PortUkpříchod 9:14 hod

Tomáš Pek: Přerušený bod, po minulém VURM proběhlo detailní jednánf. za mě tam isou pořád 
nesrovnalosti.

Jahth Bazgior (S7Ž) pfeastavil pražem oc^ návrhu VRT a podobu schválené studie proveditelnosti. 
Proběhla parhcipačni setkání, výstavy y Libni a na Zahradnítn méslé. diskutuje se iechnické řešení 
$ občany. Proběhl plánovací Morkshop s< sfakeho/dety ve Pantové budově na Hlavnún nádi'aží. Na 
podněty bude navazovat úprava technických řešení v jednotlivých lokuiliách. Z participace vyšiv dva 
zukladr.i bady k dořečení'
i) ýlškové '-eden: tratě průmyslovou cónou v Dotnich Mecholupech
2} odstavené iwdračí ve Strašnicích
Přtkldrfyjinýr.h proieki:1’ v CR i v zahraničí, hcmnonogiam.

Tomáš Pek; Jako zastupilel Prahy 10 nemohu s návrhem souhlasit, budu navrhovat nedoporučující 
usnesení.

Tomáš Portlik: Davám protinávrh na schválení. Pokud seto schválí, prosím, aby proběhla jednání se 
SŽ k synchronizaci nejeli této, ale i jiných tratí. Je třeba zahájit jednáni. Apeluji na Kolegy nejen na 
Praze 10, abyjednáni probíhala co nejrychleji Rozvoj VRT je v zájmu všech.

Tomáš Pek: Do doporučujícího návrhu by se měla doplnit podmínka koordinace sMC v dalším 
postupu.

Petr Zeman: Měli bychom to pustit dál. i když chápu obavy MČ.

Ondřej Martau: Naviluji dopuručujici usuesení s podmínkou koordinace trati VRT a jejich zázemí 
s přilehlými MČ za účelem minimaliznce negativního dopadu těchto liniových staveb na rozvoj MČ 
Jsem otevřený doplnění. Byla snaha naformulovat to tak, aby cesta byla co nej otevřenější a MČ aby 
byly zapojeny co nejvíce do debaty.

Petr Neumann, místostarosta MČ Praha 15: Vadí nám. že to má být výhradně nadzemní železniční 
viadukt pres celé území MČ Praha 15. Máme nesouhlasné usnesení rady i zastupitelstva, mám copis od 
ZENTIVA, která se boji narušení výroby a také nesouhlasí.

Milan Urban: Připojuji se k návrhu pana předsedy i k nesouhlasným názorům MČ s nadzemním 
vede nim. Na příkladech ze zahraničí s odstavnými nádražími bylo vidět, že ta města jsou daleko větší 
než Praha. Tady to nejde dělat. Bude tu bariéra, budete hlučné, ať vše zůstává pod zemí až do centra.

Ondřej Martan: To, co dnes odsouhlasíme, nefixuje tuto podobu nadzemního vedení trati. My 
umisťujeme v ÚP koridor, ve kterém má vést VRT. Musíme stanovit trasu, pak budou následovat debaty 
o tom. jak bude trať vypadat
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Výbor pro územní rozvoj ZHMP

1. doporučuje
1) schválit návrh na porizení změny 5/2023 ÚP SÚ 1)1. s. Prahy zkráceným způsobem, dle § 55a a 55b 
zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebnim čén (stavební zákon), ve znění pozdějšicl:

Prcr f2/Prúti: 0.'Zdržela. 0 /7
OirJuveriíi Soukupová 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO

Vladimír Študent, zastupitel MČ Dolní Měcholupy: sem spoluautor petice proti nadzemnímu vedení 
VRT přes naše území. SŽ deklaruje, že probíhají jednání s veřejností, já zažil jedno. Ryl rám představen 
záměr, my jsme řekli připomínky, na podzim mělo proběhnout jednáni k vypořádání připomínek, to se 
ale nikdy nestalo. Nevíme, jak to u nás na MČ chce SŽ tesil, dnes jsem to vidci poprvé. Jakékoliv 
nadzemní vedení ic špatní. Nelibí se mi rétorika SŽ. že Dolní XI echu lupy jsou jen průmyslová zóna, 
není tu pravda. Naše malá obec je přehlížená, dnešním případným schválením ztrácíme vyjednávači 
pozici do budoucí jíl nezbydcu na nás peníze, bude to rychlé a levné řešení.
SŽ: Nikoho neházíme pres palubu. Kolegové několikrát mluvili s panem starostou, celé jednání bylo o 
tom, že technická podoba ss bude řešil v budoucnu.

Pan tajemníkpromibiui upravený návrh usnesvn se zapracovaným ná\h: em Ondřeje Martanc Přešlo 
se k hlasován’.

Jiří Jindřich, starosta MČ Pruh a Důlní Mčcholupy: Znovu deklaruji negativní stanovisko 
zastupitelstva i rady MČ k nadzemnímu vedení. Nesouhlasíme, prulože viadukt není veden jen 
v průmyslové oblasti mA vést skrz budoucí metropolitní park. V platném návrhu MPP je trat VRT 
vedená v podzemí na ceiém území MC Praha Dolní Měcholupy. Územně plánovací dokumentace se 
nemá dělat narychlo. Chápu, že je potřeba vymezil území, ale není potřeba schvalovat návrh změny UP. 
Doposud se změny ÚP. které neměly podporu MČ, neschvalovaly. Navržená trasa je v kolizi s platným 
ÚP. Nadzemní varianta změní ráz krajiny. Zásadně nesouhlasíme, budeme bojovat o vedení v tunelu.

Ondřej Prokop: Rozvoj VRT podporuji, ale nechci hlasovat proti stanovisku celé MČ Co SŽ doteď 
dělala? Proč nemá dohodu?
Martin Švehlík, SŽ: Proběhla ruda jednáni, jsou i jiné limity než ochrana životního prostředí Vedení 
trati kolem Slatiny je projednáno $ orgáy ochrany přírody i omitology, ti je doporučují. Po 2 letech je 
dokončena dokumentace EIA, další jednání půjdou dále, se starosty jsme seděli nesčetněkrát aie 
kompromis se nám zatím nepodařile najít.

Jakub Buzgier, SŽ; Vytvoříme akiivíu, aby jednotlivé MČ viděly technické řešení v daném místě. Jen 
prosím o Čas. aby projektanti mohli pracovat. Pak rozjedeme všecha jednání.

Milan Urban: Styl probíhajících jednání vnimám jako nedostačujici. Nechci to svádět na starosty, jedná 
se o systémové řešení, které nemá být takto slepené.
Filip Foglar: V rámci koordinace území a rozvoje MČ Praha 10, kde je hlavni téma odslavů.je rasim 
odborem 7a účasti IPR. SŽ a MČ zřízena pracovní skupina a jednání intenzívně probíhají.

Jiří Jindřich, starosta MČ Praha Dolní Měcholupy: Mohla by být zřízena pracovní skupina i pro 
Dolní Měcholupy?

'Jzavřeiu se chsktf.se. Pofé se přihlásil zástupci veřejnosti z Dclmch ^écholup

Hlasováni o otevřeni diskuse

chsktf.se


Hlasováni rj na v ižaném nanesení

Z 2842
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2. Změny — k projednání
2.1. Celoměstsky významné Změn v vlny V /no veřejném projednání/

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

I. přerušuje

projednáváni Změny Z 2842 do příštího jednání VURM

řiluauvuiu 0 nuvržesténn usneseni

Fro 8/Froti: 0/Zdrídac: 4/^hiasaval: 1
OmhiM)ia Soitkupux-á 

USNESENÍ BYLO POJATO

Z 2846

Filip Foglar: Změna na území MČ Praha Lysolaje a Pralia Suchdol, pořizování trvalo 12.5 roku. 
Požadavkem je rméni r územní rezervu z louky na obytná území s pevnou značkou veřeiného vybavení. 
Změna byla nejprve redukována na zhruba % v severní části, na základě výsledků projednáni mezi

Filip Foglar: Jedná se o změnu ÚP na MČ Praha 17. požadavkemje změnit zeleň parkovou na odpadové 
hospodářství. Žadatelem je MC, daním podání změny jo únor 2016 Změna bvla projednaná kladně, 
nesouhlasí Dopravní podnik jakožto vlastník sousedních pozemků. Změnu je možno schválit a vydal.
Ondřej Martan: Jo to stará změna, pokud bychom měli schvalovat, navrhuji podminku kontribuce, než 
to bude předloženo ZNMP. Uhei potvrzeni od MČ. jestli žadatel snimi komunikuje o případném 
investorském příspěvku. Žadatel je sice MČ, ale bylo 10 na popud soukromého investora.

Tomáš Pek: Můj návrh usnesení bude kladny, dává mi to smysl. Bohužel tu není nikdo 7a MČ.

Tomáš Kaplan: Když tu není MC aja o tom nic nevím, těžko se mí hiasuje, nevím, v jakém je to stavu.
Radomír Nepil: Dám šanci MČ se zúčastnit, navrluji přerušeni do přišliho jednáni VURM.

Gabriela Lněničková: MČ zajímá důvod nesouhlasného stanoviska Dopravního podniku. Narušuje 
tento záměr plány Dopravního podniku, nebo jun jen vadí sběrný dvůr? Podporuji přerušení.

Tomáš Pek: Odůvodnění je v podkladech, bojí se znečistění podzemních vod. Necháni hlasovat o 
přerušeni.

předpisů, uvedený v Příloze, včetně jeho podiobnéjšiho textového a grafického vymezení (návrhu 
obsahu změny) uvederého v Příloze

2) schválit souběžné pořízení Aktualizace Č. 14 ZÚR HMP, dle $ 8 cdst. 2 SZ. uvedené Příloze, včetně 
jejího poerohnějšíhn textového a grafického vymezení (návrhu obsahu aktualizace ZŮR) uvedeného v 
Příloze, s návrhem na pořízení zméay uveJenýn v bodě II) rohow usnesení, jímž byla potřeba 
Aktualizace ZUR vyvolána, zkráceným způsobem pořizování dle § 42a a 42b SZ. a lu za podmínky 
koordinace tratí VRT a jejich zázemí s přilehlými MČ 7a čelem minimalizace negativního dopadu 
těchto liniových staveb na rozvoj MČ

3) zřízeni pracovní skupiny ?e strany Správy Železnic za účasti zástupců Í1MP a příslušných MČ pro 
východní část řešeného území

Pro. 10/ ťroic 0 / Zd.žU se: 2/Nehlasoval: 1
Oinh/veiki Soukupová 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO



Hlasoání 9 nenem usneseni

€

Z 2847
Tomáš Pek: K této změné máme negativní vyjádření MČ.

Filip Foglar: Území MČ Praha Petr o více. MČ se vyjádřila do projednání souhlasně což ale mohlo byt 
už před několika lety vzhledem k eleklivii našich procesů, Pokuč aktuální máme souhlasuje třeba ho 
tlumočit. Požadovaná změna byla z lesa na obytné území v celém rozsahu, ale na základě projednáni 
byla redukována přibližně na poloviční rozsah. V MPP je to zapracováno a zkoorinováno. Projednání 
bylo kladné a je možné změn: ‘chválit a vydat. Žadatelem je lyrická osoba

Gabriela Lněničkuvá: V MPP to zasaliuje co nezastavitelné ob.asti, bylo to redukováno jen na tu 
zastavitelnou oblast?
Filip Foglar: Vo 'ezentuci vysvětluje pritbéh redukováni. Obě dokumentace jsou v souladu • MPP.

Emil Maxmilián Švorc, mistosta rosta MČ Praha Petr o více: Návrh změry byl zahájen v roce 2009. 
letos MČ vyslovila požadavek na zrninu ÚP. MČ dlouhodobé usiluje o to, aby seto území lesa zaoblilo 
do zastavitelného území. Na východní části se stoví nové domy a podle názoru MČ by se to milo 
propojit. Byť má to území charakter lesa, plnohodrotaým lesem není Kontribuce jsou předjednány.
Tomáš Pek: Moje doporučující usnesení bude doplněno o podmínku smlouvy s vlastníkem do doby 
projednání ZHMP.
M. Moravec, žadatel: Nejedná se o developerskou aktivitu, nic o stavbu jednoho rodinného domu, 
bydlime v přímém sousedství. Děkuji za kladné stanovisko.

Prot 12/ Profi: Q'Z&žei^; 0' .^^usuvai: 1
Omluvena Souh/pavá

USNESENÍ BYL O PÍUJA TO

Výbor pro úzenni rozvoj ZHMP

1. bere na vědomí

, výsledky projednáni návrhu Změny Z 2846, véctnč vyhodnocení

II. doporučuje

schválení a vydáni Zmény 7 2846

společným a veřejným projednáním byla rozšířena na původní plný rozsah, konkrétní návrh obsahu 
změny je uveden v podkladech Vc výsledku se jedná o obytně území s pevnou značkou veřejného 
vybavení v severi části, lato zmněnaje zároveň koordinovaná sc Změnou na cely Nový Sedlec, jejímž 
žadatelem je IPR. Změna je projednaná kladně n e možné ji schválí, a vydat.
Tomáš Pek: Mezi MČ a žadatelem je platná stará smlouva, která byla aktualizovaná v roce 2019.

Petr Zeman: 1 když neexistuje studie, je to piecklad MČ a nemám stím problém.

Dana Malečková, sturostka MČ Praha Lysolaje: Počítáme se stavbou MŠ. nés zájem o Změnu trvá
Petr Zeman; Chtěl bych požádat paní starostku o zaslání studie, až s ni budou pracovat

Předstih ukončila rozpra\ u a zaháiít hlasován;



Hlasoves? o ud rženém ifsiicsení
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Výbor pro územni rozvoj ZHMP

1. bere na vědomí

výsledky projednáni návru Změny Z 2847, včerně vyhodnocení

[I. doporučuje

schválení a vydání Změny Z 2847

III. podmiňuje

schválení Změny Z 2847 předložením smlouvy o spolupráci dle Metodiky do doby jednání ZHMP

Z 2850

Filip Foglar: Území MČ Praha Trója, žadatelem je MC Požadavkem je změnit plechy sportu a rekreace 
na plochy sportu za účelem vybudování spottovniho arealu a zázemí pro FTVS. Doba pořizováni je 12,5 
roku. Vše bylo projednáno kladně, lze schválit a vydat

Tomáš Pek: Po 13 letech je MČ bez vyjádření, chtěl bych vidět studii.

Tomáš Bryknar, starosta MČ Praha Trója: HMP plánuje v této lokal, tě vybudovat patk vodních 
sportů, díky kterému MČ přijde o pozemky, které má svěřené. Na těch pozemcích je fotbalový a.rcál a 
další sportovní možnosti. Trója je zelená rekreační MČ a my trváme na tom. pokud MČ přijde o 
sportovní areál, aby bylo sportoviště rozšířeno.

PeírZwnuji: Sportoviště se dá udělal dobře, ale dá se udělali úplně špatné a já bych chtěl viděl studii.

Tomáš Portlík: Navrhuji napsat do usnesení podmínku předložení studie.

Tomáš Bryknar. starosta MČ Praha Trója: MČ asi 10 let žádá o svěření těch pozemků. Nebudeme 
vynakládal peníze na studii na pozemky, které zalím nebyly MČ svěřeny.

Tomáš Portlik: Studie není nic drahého, v rozpočtu MČ je to malá částka a měla by vzniknout. Dáme 
to do usnesení a je na vás. abyste nám to doplnili.

Tomáš Bryknar, starosto MČ Praha Trója: MČ má pracovní studí , jedná se o venkovní sportoviště, 
ne haly. Můžeme předložit.

Ondřej Martan: Měla by započít jednáni s odbory. Z pozemku děláme stavební pozemek, Troj a je 
proslalá tím. že nechce, aby sc na jejím území moc stavělo, toto my chápeme a snažíme sc to promítnout 
do usneseni. To. že změna došla až sem, ukazuje, že se k tomu město nestaví zády.

Tomáš Portlik: Je nutné mít jasnou představu i z hlediska kalkulace ceny nákladů atd Až to půjde do 
ZHMP. prosím pana Peka, aby to hlídal, až to bude zařazené jako bod ZHMP.

Pm: O^Pr^ri: 0 / Zaržel sa: 3 / Nehlasoval: /
Omhivma Sc-itkupavá

USNESENI BYLO BEJJATO



Hlasováni o nsnasctu

Hlasování r> navrženém usneseni
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Výbor pro územní rozvoj ZHMP

1. bere na yědomí
výsledky projednáni návrhu Změny Z 2850. včetně vyhodnocení

II. doporučuje

schválení a vydání Změny Z 2850

III. podmiňuje

schválení Změny Z 2850 předložením podkladové studie do doby projednáni ZHMP

7 2889

Filip Foglar: MČ Praha 15. změna z izolační zeleně na plochy sportu a rozšížení v jižní části zelené 
parkové a hřbitovní Vše bylo projednáno kladně a je možné schválit a vydán

Petr Neumann, místostarusla MČ Praha 15: Změna 2 .oku 2012, nemáme s tín problém, ale nemáme 
žádné usneseni.

Tomáš Pek: Účel je pochopitelný, uzavírám diskusi.

Z 2880

Filip Foglar: Území MČ Praha 17, žadatelem je MČ spolu s právnickou osobou. Požadavkem je zmnénit 
izolační zeleň na nerušící výrobu s kódem 0.8 Změna byla projednaná kladně po 10 letech a je možné 
ji schválit a vydat,
Radomír Nepil: MČ tady není, navrhuji přerušení, aby MČ měla šancí vystoupit.

Tomáš Kaplan: Prosím, apelujte na MČ. ať se VURMu účastní, považuji to za důležité.
Tomáš Pek: Program posíláme včns na to, ahy si ro MČ kontrolovaly. Změna LP neni maličkost, beru 
to jako pohrdání VURM. protože jen žadatel nám muže dát detaily.

Výhor pro územní rozvoj ZHMP

1. přerušuje

projednávání Změny Z 2880 do příštího jednání VURM

Pře: 12 Proti: 0 / Zdržel se: 0 / Nehlasoval: i
Qiíili/vena Soukupová 

USNESENÍ BYJO PŘIJATÍ)

Pro. /1 / P'0 fK 0 / Zdržel se. J 'Nehlasoval: 1
Omluvena Soukupová

USNESENI 3100 PPIJA TO



Hlasováni o navrženém asesehi

laovdpi o nav i že ném usneseni

Z 2908
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Výbor pru územní rozvoj ZHMP

I. bere na vědomí

Výhor pro územní rozvoj ZHMP

I. bere na vědomí

výsledky projednáni návrhu Změny 7 2889, v Cemě vyhodnocen;

II. doporučuje

schválení a vydání Změny Z 2889

výsledky projednáni návrhu Změny Z 2903, včetně vyhodnocení

11. doporučuje

schválení a vydáni Zmny Z 2903

Z 2903

Filip Foglar: ÚzemíMČ Praha Kunratice, žadatelem je HMP s předmětem vymezeni veřejně prospěšné 
sin v by a plochy pro transformovnu v Písnici u plánovaného obchvatu Písnice. Je žádána plocha 
energetiky. Změna byla projednaná kladně a lze ji vydat.

Pan Předseda Kk^néi' diskusi a na^fl usneseni.

Pr:: 12 ' Proti: 0 / Zdržel se’ ) / Nehlas:'-a!: 1 
() ml i i v c nu Se!' k una vd 

LSNZSZNÍSYLG PŘIJATO

Pro. 12 ' Proti: 0/ Zdržel se: 0/Nehlasoval’ ]
Omluvenu Soukupovd

USNESENÍ RYLO PŘJJATQ

Filip Foglar: Území MČ Praha 4, předmětem je zavedeni tramvajové trati od Pankráce na 
Budějovickou. Změna byla orcjednaná kladně, pořizovatel obdržel nesouhlas rady MČ Praha 6, nikoliv 
zastupitelstva. MC nesouhlasí z důvodu úbytku parkovacích míst v této trase. Po Změně 2832 v roce 
2018 jo možné realizovat tramvajovou trať přímo v profilu komunikace vymezené v ÚP beze zrněny 
ÚP, nicméně podstatní jo to vymezení i ve výkresu dopravní infrastruktury.

Jan Drahota. IPR: Tramvajová trať navazuje na Lzv. jižní tramvajovou tangentu, Která je vymezená 
v Z UR, je prověřena ve vazbě na ZUR a nesouhlas MČ spočívá vtom, žc by chtéli trať vymezit ve 
třetinovém rozsahu. My doporučujeme území řešit v širších souvislostech a Změnu schválit v tom 
rozsahu, ve kterém je projednávána. Proto jsme doporučili pořizovateli přivomínce MČ nevyhovět.

Tomáš Kaplan; Návrh podporuji.

Petr Zeman: Také návrh podporuji.

Ondřej Prokop: Jsem pro dobudování tramvaje, ale dnes tam parkuje hodne aur. HMP by mělo vytvořit 
alternativní parkovací místa.

Tomáš Pek: Do vybudovaní metra tam tramvajová trať vedla, po dobu její neexistence si lidé zvykli 
tam parkovat.

Gabriela Luěničková: Zánét podporuj, parkovací místa navrhuji řešit na výboru pro dopravu.



výsledky projednání návrhu Změny Z 2908, včelí) é vy bod rocení

Hlasováni o usneseni

Hlasováni o 101iřenéftt usneseni

72920

10

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

I, bere na vědomí

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 

I. bere na vědomí

Ondřej Marian: Jsme v záplavové ob asti, možná v celoměstsky významné zeleni. Pokud bychoni woto 
schválili, je to významný precedent pro další rozhodován.'. V této variante to nemohu schválit.

Gahricla Unčničková: Má tmo stavba kolaudační mrhodnutí?

výsledky projednáni návrhu Změny Z 2909, včetné vyhodnocení 

n. doparučnje

schvální a vydání Změny Z 2909

1J. doporučuje

schválení a vy dání Změny Z 2908

Filip Foglar: Jedná sc o Změnu v Dubči, žadatelem je fyzická osoba. Ze zelenč městské a krajinné na 
všeobecně obytně zemi Změna byla projednaná kladn, je možněji schválit a vydat. L/pozorňuji, že 
v tomto m iste prokazatelně stojí objekt.

Tomáš Pek: Tady musí stát černá stavba, platný ÚP neumožňuje výstavbu. Mám stanovisko MČ, které 
si je tuho vědomo, i tak změnu podporuje. Mrzí mě, že se 11 let připravuje změna, a pak žadatel 
nevydrží. Přestože navrhuji doporučující usnesení, zdržím se. Toto je precedent, který bychom neměli 
dělat. 1 když jsme pomalí, měli bychom se naučit ctít právo.

Tomáš Kaplan? Je to principiální záležitost. Jsem proti.

Petr Zeman: Dávám protinávrh na neschválení.

Jaroslav Tošil, starosta MC Praha Dubec: Argument vlastníka byl, že už dál čekat nebude. My s tím 
problém nemáme, naše usnesení je kladné.

Z 2909

Filip Foglar: Území MČ Praha 8,9.14 a 20. Žadatelem jc HMP. předmětem jo modernizace železniční 
trati směrem na Lysou nad Labem, která už v ÚP v zásadě zavedená je. Jedná se o dílčí korekce ploch 
koridoru, které jsou v podkladech. Po 11.5 letech je možné Změnu schválit a vydat.

Pru. 12/ Proti 0/Zdrželse: 0 / Nehlasoval, i
Ontluvena Soukupová 

USNESENÍ B YLO PfUJA TO

Prn: 12 / Proti: 0 / Zdržel se. 0 / Nehlasoval. 1
Onihcvenn Soukupová

USNESENÁ B YL0 PK1JA10



seliváleni a vy duní Změny Z 2920

IHasovám 9 tur.ieném tisneseni

7.2937

Výhor pro územní rozvoj ZHMP

Z 2939

11

Filip Foglar: Realizace P+R v Běchovicích, žadatelem je MČ Praha Běchovice. Zmněnu lze vydat.

Ondřej Martan: Současné dočasné pat kováte je denně zcela vytížené, je potřeba ho rozšířit Železnice 
1a múže suploval MHD. vznikne přestupni uzel. Je to na místě bývalé skládky, plocha se rekultivuje.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

I. bere na vědomí

výsledky pro ednání návrhu Změny Z 2920. včetně v v hodno cen i

II. nedoporučuje

Jaroslav Tošil. starosta MČ Prula Duheč: Nemá, dokonce je raní příkaz kodstranní stavby- ke 
kterému se majitel odvolal

Tomáš Pek: Nemusíme cále diskutovat, hlasujeme o nedoporučujícím usneseni pana Zemana.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

I. bere na vědomí

Filip Foglar: Územi MČ Praha 22. požadavkem je implementace plochy veřejného vybavení v rámci 
částečné 70 stavitelný ch ploch Znič na je koorcinovaná 5 novým ÚP. trvala 10 let, je možné ji schválit a 
vydat.

Tomáš Kaněra. starosta MČ Praha 22: Stará změna 2 roku 2013, žádám o její schválení.

Pro: 20/Profi 0Zdrzel se. 2/yMasoval. /
O^lu\-Q)ia Soukupová

USNESENÍ BYLO PÍUJA TO

Pro' H /proti: 0 ' Zd'žel se: 0 'Nehlasoval: 2
Omluvena Soukupová

Nepří! omn a D lén ičková 
USNESENÍ BYLO PRJJA W

výsledky projednání návrhu Změny Z 2939, včetně vyhodil ocení 
i

II. doporučuje
schválení a vy dání Změny Z 2939

j L bere "a vdomi
• výsledky projednán i návrhu Změny Z 2937, včetně vyhodnocení

II. doporučuje

: schválení a vydání Změny 7. 2937

Hlasování o navrženém usneseni



Hiusougvi u nvžeitH! US Ne Sď'

schválení a vydáni Změny Z 294 ]

IHasován: o navrženém usneseni

Hlasováni o pronženévt usneseni

12

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 

I. bere na vědomí

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

I. bere na vědomí
výsledky projednáni návrhu Změny Z 2942, včetně vyhodnoceni
H. doporučuje

schválení a vydání Změny Z 2942

III. podmiňuje
schváleni Změny 2 2942 předložením smlouvy o spolupráci dle Metodiky za předpokladu, žc není 
vlastníkem i budoucím invesrorem MC, do doby ZHMP

Pro. 12/Proti: 0 / Zdržel se. i) / Hehiasova/. I
Omluvena Snuktipová 

USNESENÍ B YLO PŘ/JA TO

Pro 12/Proti 0 /Zdrželse, 0/ Nehlasoval: i
Omluvena Souhrpavó

USNESENI B YlO PS1JA TO

Pro- 12 /Proti: 0/ Zdrzel se. 0 / Nehlasoval: 1
Omluvena Soulmpová 

USNESENÍ BYLO PPJJA TO

Z 2941
Filip Foglar: Změna ÚP v Běchovicích, žadatelem je MČ. Požadavkem je přeskupeni ploch a snížení 
míry využiti území. Zména byla projednaná kladné a lze ji vydat.

Ondřej Martan: Plocha je různorodá, snažil i jsme se ji navrhnout v jed nodašší variamé Vedle je vilová 
čtvn, koeficient B bude v území aépovídajíci. V okolí je možné umístit malé obchodní centrum, školku 
i malou funkční zeleň. Zména běží 11 let. naše preference stále rrvají

výsledkv projednáni návrhu Změny Z 2941, včetně vyhodnoceni

II. doporučuje

Z 2942
Filip Foglar: MČ Praha Přední Kopanina, žadatelem je MČ. Změna je žádána na veřejné vybavení 
s požadavkem umístit dům pečovatelské služby. Zména byla projednaná kladně, je možněji schválit a 
vydat, Vseje zkoordinováno a zapracováno do MPP.

Tomáš Pek: Zapracoval bych do coporuču jícího usnesení podmínku kontribuce.



Z 2945

Petr Zeman: Mne ta změna nevadí, ale podmínka kontribuce by měla byt.

Hlasová)i l onavi žcném

2 294b
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III. podmiňuje

schválení Změny Z 2945 předložením smlouvy o spolupráci s investorem cle Metodiky do doby ZHMP

výsledky projednání návrhu Změny Z 2945, včetně vyhodnocení

II. doporučuje

schválení a vydaní Změny Z 2945

Pro: /2 ' Proú: 0/Zržel te: 0 / Nehlasoval: l
Omluvena SoukupcA-á 

USNESENÍ BYLO PŘJJA TO

Výbor pro uzemní rozvoj ZHMP

I. bere na vědomí

Filip Foglar: Požadavek právnické osoby na Praze 6. Změna ze zastavíte! né plochy stabilizovaného 
zvláštní komplex občanského vybavení ostatní na všeobecně smíšené územ s kódem mity využití K. 
Změna by.a projednaná kladné, e možněji schválit a vydat.

Václav Kožený, mistosta rosta NIČ Praha 6: Změnu dlouhodobé podporujeme, máme několik 
usneseni, studu z roku 2021, platné stavební povoleni na administrativní budovu, které my 
nepodporujeme a budeme rádi, když k této změnč dojde. Jsme pfed podpisem kontribuční smlouvy a 
budeme rádi za pomoc.

Tomáš Pek: Studii, prosím, pošlete buď panu tajemníkovi, nebo mne, rozešleme členům VIRM. 
Nebudeme to dávat do podmínky usneseni, ale navrhuji doporučení s podmínkou doložení smlouvy

Gabriela Lnčničková: Původně se zde mély stavět kanceláře, nyní tam chce Centra) Group slavél byly, 
což bude vetší zátěž pro území. Pan starosta Stárek byl proti tomu, jc tam nesoulad s MPP. protože 10 
zasahuje do přirodniho úzeiti.

Filip Foglar: V tomto přípace MPP je oicje dna ván samostatným procesem, Hranice zastavitelného 
území bvla kolegy z JPR navrženo Tak, i ok je akruálně projednávána. To neznamená, Že pokud lato 
změna bude schvalována, tak že není možné znovu otevři: diskusi v rámci opakovaného veřejného 
projednán a skrze požadavek určeného zastupitele a nás jako pořizovatele v rámci koordinace územé 
plánovací činnosti požádat o zapracování změny tak, aby nehrozily náhrady zn změnu v území při 
vydání VI HP v rozporu siž vydanou změnou v rámci toho, že nesedí lva nice zastavitelného území. 
Předtím musíme poslat na dotčené orgány dotaz, jestli by s tinno rozšiřenim souhlasili $ argumentací 
stávajícího právního stavu zastavitelného území. Pokud ano. požádáme IPR před opakovaným 
projednániin o rozšířeni této plochy.

Filip Foglar; Uzenu MČ Praha 14, žadatelé jsou právnické osoby Požadavkem je výstavba 
polyfunkčního areálu, řešené území bylo v roce 2013 v procesu tvorby zadání návrhu ve společném 
jednaní a veřejném projednáni korigováno. Výsledkem je taková Změna, že pouze segment plochy ZMK 
sc rozšiřuje do VN-D v koordinaci s MPP. Změna byla projednaná kladně a ie možněji schválit a vydat.

Ondřej Marian: Probíral jsem to s panem starostou Prahy 14 MČ souhlasí, jc připravená jednat 
s žadatelem o kontribuci.
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Vy bor pro územní rOzvUj ZHMP

I. bere na vědomí

Lagner odchod 11:65, spal ve 12.20

Z 2949

Filip Foglar: Uzemi Mč Praha 15, žadatelem je právnická osoba, předmět změny výstavba bytových 
domu. Redukuj? se plocha sportu, požadavkem je rozšíření plochy smíšené s kódem E. Nesouhlasila 
MČ Praha Pelro více jako sousední MČ, jinak bylo vše projednáno kladně, změnu je možné po voe než 
10 letech schválit a vydat.

Petr Neumann, mnístustarusta MČ Praha 15: V minulých letech území řešila koncepční studie, která 
Změnu potvrdila a rozšífilno sousední Změnu Z 3603. Kontribuce nejsou dořešeny, potřebovali bychom 
podmínku kontribuci. Na MČ máme souhlasné stanovisko na celé území.

Petr Zemani Když povolujeme Změnu zc sportu, potřebuji vědčt, co s tím bude. Chtěl bych vidět studií.

Ondřej Prokop: V návaznost: na souvislost se Změnou 7 3603 a vzhledem, k tomu, že se to řeší 10 let, 
méh bychom to o měsíc odložit, abychom se v tom mohli všichni zorientovat. Dávám návrh r.a přerušení 
na dubnové jednání.

Tomáš Pek: Prosím pana mistostarostu o dodán, studie a o dořešeni kontribuce

Ondřej Martan: Prosím MČ. aby nás provedla nejen tím, jak bude vypadat studie těch dvou Změn, ale 
i jak bude nakládáno s výpadkem území pro sport. Lokalita byla intenzivně zastavěna, vzniklo tam 
sídliště a k nezastavěnému zbytku by ne mělo přistupovat citlivě

Milan Wenzl, bývalý starosta MČ Praha 15; Lžemi znám velnu dobře. V minulosti pezeitiek sloužil 
jako parkoviště, saveniště. Na základě dohody sMČ vznik’ Kaufland, následně retail Nedovedu si 
představit, že na ten kousek sportoviště, který tam dnes zbyl, by chtěl někdo pustit svoje děti, Je tam 
stanoviště kontejnerů, rušné s. lnice, vlak. Navíc i: my siku, že tento pozemes je kontaminovaný, schůzi

Pro. l/Proli. 0/álrželse:2/Nehluseval. i
Omluvena SotÍKtipůvá 

BYLO PfUJATO

výsledky projednání návrhu Změny Z 2948. včetně vyhodnoceni

II. doporučuje

schválení a vydání Změny 7 2948

' 111. podmiňuje

schválení Změny Z 2948 předluženi m smlouvy u spolupráci s investorem dle Metodiky do doby ZHMP

Hlayoyimi o nmžetét usneseni

Jan Kábrt, Central Group; Z hlediska MPP je v příloze MPP po společném jednání seznam změn, 
které jsou doporučeny k zohlednění v MPP Je 1am i taro změna

Ondřej Martan: Nemyslím, že změna na bydlení více zatěžuje lokalitu, mira dojížděni je stejná ja<o 
při dojíždění do kanceláří. MPP zaspal, pokud máme vydané územní rozhodnutí, i kdyby nemělo dojít 
k obtisk nutí do MPP. tak ta původní funkční plocha konzumu váná bude. Pokud chce MC Jy dleni, 
respektoval bych to. Změnu podporují.

Václav Kožený, místostarosta MČ Praha 6: Zručna byla na komisi rsi 4x. došlo kúpravé záměru, 
snížilo se HPP. Podle výpočlůje dopravní zátěž líe l i nová oproti administrativni budově.

Pan pletl sede; nace/! usnesen!.
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Prv. /1 Proti. O / Zdržel se: 0 / Ncllasoval: 2
Omluvena Scukupová

Napřisuman 
t^NESEhí BYLO PĚL JÁ TO

Gabriela Lněničková: Souhlasím s paní Daničkovou, osvojuji si protinávrii na neschváleni změny.

Tomáš Portlík: Pie mě je Lidi nevři informace, je prostor pro studii, prosím kolegy z Prahy 15, aby si 
sedli a vymysleli něco, co smysl ma. Budu hlasoval pře přerušení.

Radka Daníčková: Jsem pro zachování sportovní plochy, aby se neeliminovala. Krom retail parku tam 
jiná občanská vybavenost není, není prostor v ÚP, potřebujeme plechy pro spono visté, pravot ní 
zařízení, všechno to. co připouští plocha SP sportu

LiLis^vám o midoporuč^fú

se tam bezdomovci, nejsou dohulované chodníky. Na vak je sportoviště v plánu. Koncepce byla 
zpracovan na základě požadavku IPR. neni to výmysl MČ. Není důvod něco odleláriet, občane ne to 
čekají. Mělo by se to podpořit, bojujenie za tc dlouho, žádám o schváleni

Ondřej Martan: Vystoupení pana mistostarosty mé nepřesvědčilo Realizátorem má byt investor, 
nevérim, že se lokalita posune k lepšímu. Měsíc nic neřeší, ale VURM alespoň bude vědět o čem edná.
Tomáš Portlík: Požadujeme doplnit studii.

Tomáš Pek: Připravená kontribučni smlouva by v sobě měla mír rysy studio nej do jer. o peníze, ale 
musi tu seděl v území. My to do ÚP nejsme schopni dostat, regulaci si musíte určit vy ve smlouvě.

Radka Daničltovů, zastupitelka MČ Praha 15: Dcporučuji neschválení změny. Z hledi-ki zemntho 
plánování je to poslední plocha sportu v Horních Měcholunech, která může k již realizované i plánované 
zástavbě. Není am bezpečný průchod, obyvatelé okolní zástavby 10 let čekají, až se plocha bude rozviiet 
a sloužit svému účelu a nebude blokovaná opakovanými Změnami. Projektuje se podél železniční trati 
obchvat Horních Mécholup, chce se ulehčil jedné komunikaci, ale zaberc to i pás ZMK podél železniční 
trati. Opakované podněty byly v minulosti zamítnuty, IPR se vyjadřoval, že rozšiřovaní obytných ploch 
na úkor ploch sportovních je třeba koordinoval v mei celé loks) iry. Sc Změnou nesouhlasí MČ Praha 
Petrovice ani MČ Praha 15. V zastupitelstvu MČ Praha je 15 členů z 31 picti této Změně.

Tomáš Portlík: Paní zasmupitelks má stejný nézor jako představitelé Prahy Ič. ale neshoduji se aa 
formě, jak toho docílit. Měla by se doplnit studie, zapojit veřejnost, doladil kontribuce. Žádám přerušení
Proběhlo debata o majeikoprévnim vvp:řádá}n v iizemí.

Petr Zeman: Chtě) bych vidět studii, asi k ní budu kritický, ale chci to probrat přišlé.

Tomáš Pek: Prosím MČ, pokud je tam historický nesoulad, udělejte si v tom pořádek, ať víme, co platí. 
Nechám hlasovat o ukončení diskuse, je přihlášen Tomáš Portlík. Petr Zeman. Gabriela Lněničková x 
veřejnost. Až lito promluví, ukončíme diskusi. Kdo je pro?

Hlasová/:', o iikcnčem diskuse

Pie. I /Proti; 0 / Zdržel sc: 10 / Nehlasoval: 2
Omlvend Soukupová 

'Hepřiiomeu La^ner 
JESENÍ NEBYLO POJATO

Tomáš Pek: Budeme tedy hlasovat o přerušení, nebudu dávat žádný termín, chceme mít kvalitní 
podklady, časově to nehoří.



HJa^ovár^ o na\ ižcném iisriC^ní

Prokop odchod 11:30, zpel v 11.50

Strán^/cvodchod !i. 35

Tomáš Pek: První hlasování bude o neschválení, pak na přerušení.

o nedoporticeni

Rlasouni o navržettém usnesza
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Petr Zeman: Dávám návrh na neschváleni.

Gabriela Lněničková: Nevičim důvod to schvalovat, MČ nesouhlasí a není koniribučni smlouva.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

1. přerušuje

j projednávání Změnv Z 2949 do dobv doložení studie členům VURM.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

I. přerušuje

projednáváni Émény Z 2964

Pro: 9 ' Prod: 0 / Zdf^cl se. 0 / :<chlosovai: 4 
Omhr^ra Souk-opová 

X'eph':onifin
USNESENÍ BYLO PŘdJA TO

Pt-o. 10/ Proťr 6 / Zdržel sc: 0: ^ehttíicvul: 3
Omluvena Soukupová

Nepřitomew Prokop. Lc/gm . Stránský 
USNESENÍ nYLO PŘIJATO

22975

Filip Foglar: Území MČ Praha 6 a Přední Kopanira. Předmětem je vytvořeni podmínek pro odbočku 
Jeneček z Letišté Václava Havla Praha. Jedná se o vymezeni tunelové části pokračováni železnice. 
Změnu je možné schválila vydat.

Z 2964

Filip Foglar: Změna s předmětem výstavby rodinných domů o administra Li vních objektů, žadatelem je 
právnická osoba. Změna byla koordinována. Dochází k rozšířeni plochy SV-F pouze v dílčí části 
řešeného území. Řešené území bylo před 10 lety vétší, na základě výsledků projednání byle korigováno 
Se Změnou nesouhlasí MČ Praha 4. změnu je však možné schválit n vydat.

Zdeněk Hovorka, MČ Praha 4: Důvod našeho nesouhlasu, kdy majitel by dostal za nic stavební 
pozemek, je ten, že v návrhu MPP se šlím počítá jako s parkovou zeleni.

Tomáš Kuplan: Navinuji přerušen:.

Pan tajemník na :ák!adé pofyiw předseda ukazuje na obrazovkách finála rozaoh zmény s ohledem na 
MPP

Pro: 3 / Proti. 0 / Zdrže i se: 6 / ^ehtasovai: 4 
Omluvena Soukupová 

Nepritomen Prokop. Siránsid- 
r.;.fNFSENÍ NEB^O ?Ř1JA TV



Tomáš Pek: Budu navrhoval souhlasné usnesení.

Hlusodi o navrženém u^noreni

Po 10 minutách pokračuje diskuse k Podnětu P 234/2019.
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3. Přerušené Podněty - k projednání
3.1. Podnět P 234/2019 - přerušeny

Výbor pru územní razvnj ZHMP

I. bere na vědomi

výsledky projednání návrhu Změny Z 2975. včel ně vyhodnocení

II. doporučuje

schválení a vydání Změny Z 2975

Pro: 9/ Proti: 0' Zdržel se: 0/Nehlasoval: + 
Omluvena Soukupová 

Nepiitomen Lagner, Stránský 
USNESENÍ El 10 PRU A TO

Pro: 10/ Proti. 0 / Zdržel se. 01 Nehlasoval: 3
Omluvena Soukupová

Nepřítomen Lit^ter, Stránský'
USNESEN! BYLO PRUA TO

Filip Foglar: Vzhledem ktomu. že na posledním VUMR by] tento Podnět stažen z programu bez 
projednání, jsme povinni tento Podnět předložil na iento VLIRM. Je předložen k vašemu rozhodnutí. 
Upezorfuji. že se nemůže jednat o souběžné pořizování s AZUR č. 8. o čemž ZHMP vědomé rozhodlo, 
tj. že bude pořizována AZUR č. 8 samostatné a následně muže být pořizována buď tato změna, něho 
změna MPP Aktuálně s tímto Podnětem nesouhlasí MC.

Havel Žďárský. starosta MČ Praha 19: HMP připravuje „změnu 100- (pazn.: tj. původní podnět 
P ! 1)0'2019 dle kterého se nvni pořizuje Změna Z 3842). kierá se nachází mezi MG Praha 18 a MČ 
Praha 19. Kdybychom sečetli všechny Změny v Leinanech. Čakovicích a Kbelích, vyjde 7 toho mnoho 
nových obyvatel. Je třeba pracoval na infrastruktuře a řešit dopravu. Potřebná infrastruktura je založená 
na kolejové dopravě, Chystáme společné návrh řešeni tramvajové obsluhy území.

Vladislav Mynář, zástupce investora: Probíhají jednání sMČ Praha 18 a 19 ohledně kontribucí tak. 
aby měly pozitivní dopad nejen na MČ. ale i na HMP. Žádám o přerušení hodu do dalšího jednání.

Tomáš Portlik: Shodujeme se všechny dotčene MČ. že v území není dořešená doprava. Do „stovkové 
změny jsme dali do podmínky, žc musí byt hotová dopravní infrastruktura. Pokud by se s tímto 
Podnětem dále pracovalo, měly by tam byt stejné pod minky.

Tomáš Pek: V tomto Podnětu máme dvě omezení - nový $Z a to, že jsme rozpojili souběh pořizováni 
Podnětu s AZUR, /‘redkladam návrh na přerušení prujednáváni.

Petr Zeman: Rez koordinátora sc nepohneme. Mři by to být pan náměstek. Potřebujeme si říct, jak 
bude vypadat průběh. Říkáme stejné argumenty jako před 2 lety.

Zdenek Knčera, starosta MC Praha 18: K přerušení došlo kvůli investorovi, vešli jsme v jednán i 
snovým vlastníkem. Do konce března má byt v Letňanech předa tavení a následně se to může 
projednávat, žádám tedy o přerušeni.

Tomáš Pek; Dámesi 10 min přestávku.

Hlasováni o přeztáx ce



Hlasování: navrženém •'snesení

3.2. Podněty žádané v převažujícím veřejném zájmu - přerušené

Hlasování o navrženém usneseni
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Výbor pro územní rozvoj ZHMP

I. přernšnje

projednáváni Podnětu P 23'1/2019 do přištiho jednání VURM

Pře: 1G/ Pruli: 0/Zdrzel se. 0 !Nehlasoval. 3
Omhmena Soukupovéi

Nepřítomen Lagner, Stránský 
USNESENÍ B YLO PRA TO

Pry. 19/ Proti. O/Z^žel se. 0 / Nehlasoval' 3
Omluvena Soukupová 

Nepřítomen Lagner, Stránský 
USNESENÍ S/LO PĚJ JATO

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
i I. nedoporučuje

schválení Podnětu P 66/2017

Gabriela Lnéničková: Je důležité řešil uzemi komplexi . Existuje dopravní stucie? Bytová výstavbo 
by se mela podminovat dopravními záměry.
Václav Vorlíček, SE 4 MHMP: ExisTaje materiál schválený Radou HMP Modely rozvoje městských 
čtvrti, kde jedno z řešených území zahrnuje i tento Podnět, jo tam demografická rozvaha, podmiňující 
nfrastrukturální záměn'. Tento materiál byl projednáván s MČje v procesu tvorby.

Tomáš Portlík: Je nmná elupizace, musí byt jasné stanovisko Letan, musíme dořešit návazné věcí.

Pavel Ždárský. starosta MČ Praha 19: V roce 2021 podepsali starostové éyřMČ 5 základních bodů. 
Byly to 1) dobudováni Vysočanské radiály a její nazojeni voblasrí křizovatky Kličov. 2) dokončení 
Severovýchodního okruhu. 3) met to. 4) modernizace tratí.

P 66/2017
Filip Foglar: Území MČ Praha J8 Tento Padnét je již překonán Podnětem P 73/202 I. který byl 
schválen VURM v únoru 2022 a ZHMP v březnu 2022. ze kterého sc stala Změna Z 3579. která rento 
dopravní křiž ve shodě s MČ navrhuje v území zrušit. Buče sledováno nové dopravní řešení, které 
schválila MČ v koordinaci s IPR. My jako pořizovatel vc spolupráci $ IPR navrhujeme tento Podnět 
neschválit a ukončit a sledoval dohodnuté iešení ve Zrněné Z 3579.

Zdeněk Kučera, starosta MČ Praha 18; Jsme v souladu s tím. co říkal pan tajemník.
Tomáš Pek: Dobře, v tom případe můžeme hlasovat nedoporučující stanovisko.

P 27/2022

Filip Foglar; Území MČ Praha Kreslíce. K Podnětu připoj i. a MČ jako spolužadatel a doporučuje 
rozšíření Podnětu na celý klín zeleně ZMK. Rud se musí zrněni, obsah Změny a je třea nové stanovisko 
OCP z hlediska vyhodnocení vlivu, anebo z časových důvodu můžete jako VURM dát doporučující 
usnesení na rozšíření řešeného území Změny v procesu při zpracování a projednání Změny jako takové.
Tomáš Pek: Za mě ie D správně. Došlo ke shodě s MČ. prosím o podporu tohoto materiálu.



Hlasováni d naženént usnesení

schváleni Podnětu P2/2023 ve zkráceném režimu

Hlasování d navrženém usnesení

4. Podněty na změnv ÚP - k opětovnému projednání
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Filip Foglar: Tyro podněty již usneseni VURM mají, ale z minulého volebního obdobi. Nemají však 
ještě usnesení RHMP. Po dohodé náméstka Hlaváčka a předsedy Peka se vracejí ke znovuprojednání 
VURM. Upozorňuji, že všechny informace v tomto bodě programu VURM nebyly aktualizovány.

Výbor pro územní rozvoj LHMP

I. doporučuje

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

I. doporučuje

schválení Podnětu P 27/2022 ve zkráceném režimu

II. doporučuje
zpracovateli rozšířit řešené území na celou dotčenou plochu ZMK v rámci zpracování návrhu Zmčny 
ÚP.

Pro: 10/Proii: 0/Zdlrželse. 0 / MilusovuL 3
( mluvena Soukupová

Nepřítomen Lagner, Stránský 
USNESEN/ BYLO PŘIJATO

Pro: 9/Proti 0 Zdržel se; i Nehlasoval; 3
( mluvena Soukupová 

Nepřítomen Lagner. Stránský 
USNESENÍ SYLO PRI TO

Milan Kozel, místosta rosta MČ Praha Křeslice: V lokalitě vede cesta, všichni majitelé dotčených 
pozemkú se Změnou souhlasi. Prosím o podporu.
Diskuse byla skončena, pen iajemnik nacell na ftokyn předsedy návrh usneseni.

P2/2023
Filip Foglar: MČ Praha 5. Malý trojúhelníkový úsek u železničního mostu, kde je požadováno uvedeni 
do souladu se skutečným stavem, změna na SV. Důvod, proč se Podnět vrací do VURM, je požadavek 
VURM, který doporučil připojení se MCjako spolužadatele a zároveň MC vyslovila souhlas s touto 
Změnou. Proto jsme my jako předkladatel změnili doporučení k neschváleni na doporučení k vašemu 
rozhodnutí z důvodu převažujícího veřejného zájmu, které reprezentuje samospráva MČ.
Zuzana Hamanová: Podnetjsme doporucili uz v minulém volebnim obdobi. Je to stávajíci sladovna, 
majitel chce územi rozvíjet, teď mu y tom brání ÚP. Pozemek VVje pozemek ZŠ Smichov, která má 
už platné stavební povolení, jsou tam složité výškové poměry a je dúležité to koordinovat a dostat do 
souladu s ÚP.
Radek Janoušek, mistostarosta MC Praha 5: Potvrzuji, že MC zastává tento postoj už dlouho, 
formálně ho potvrdila usnesením zastupitelstva v prosinci loňského roku. Kromě stavebniho povoleni 
na ZS by měl být realizován dum správce.
Pan předseda načetl usnesení.



P 31/2018
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Hijsováfú a veangm usw egrí
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Výbor pro územ ni rozvoj ZHMP

1, přerušuje

projednávání Podnětů P 126/2019, P 127/2019. P 212/2019, P 439/2019 do příštího jednání VLRM

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

I. přerušuje

projednávání Podnětu P 31/2013 do příštího jednán'' VIIRM

Filip Foglar: Podnět je doporučen VURM ke schválení za podmínky dokončení smlouvy' o spolu ptáci 
dle Metodiky před vvdáním Změny — viz zápis z jednání VURM před několika roky.

Pw předseda vyhfásii 5 imaity

Tomáš Pek: Je zde inforační šum, procesně navrhuji přerušeni všech zbývajicich Podnětů tohoto budu 
do příštího jednání VURM Tím pádem navrhuji přerušení projednávání Podnětí P 126/2019, 
P 127/2019. P 212/2019, P 439/2019.

Pro: 9/Proti: 0/Zdrfef re: 0 / Nehtasava!: 4
Utni:: ve na So tk upo á

Pepřit omen Stróvský
USNESENÍ BYLO PŘ1JATO

Pře 9/ Proti: 0/ZdrŽeÍ se: 1 /Nehlosovcl. ?
Omltcna Soukitpcvd 

Nepřítomen La^ner. Stránský 
USNESENÍ BYLO POJATO

Pro. 8 ' Prou. 2/Zdrže! se: 0 /Nehlasoval: 3
Omhr\>ena ScukKpová 

Nepřítomen La^er, Stránský 
USNESENÍ BYLO PŘIJATO

protože pořizovalelje nemůže aktualizovat vzhledem ktomu. že již jednou byly samosprávě přeci oženy 
k projednání.

Tomáš Pek: Budu navrhovat procesní usušení; Podnét P 228/2018, P 96/2019, P283/2019, 
P 434/2019. P 435/2019, P436/2019. P 612/2019. P 27/2021 a P 57/2022 nebudeme prejednávat. 
protože ctime usneseni předchoziho VURM, kdy tyto podněty yly projednávány. Zároveň poprosíme 
pana náměsska, aby připravil materiály do RHMP a ZHMP.

Nlascvďri o potvrzení piNodniho usneseni VZRM k vyjmenavaným poaenn, včetně podmínek 
pUvcdniha VURM

Filip Foglar: Po čnět předkládán podle názoru VURM na zákiadě předchoziho volebního období.
VURM doporučil ke schválení.

Tomáš Portlik: Žadatel měl dodat studii, zdrželo se to. 2 roky se nic nestalo. Bylo by dobré to dokončit, 
ale prosím o přerušení.
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III. požaduje

. prověřeni úprav regulativů vztaliujicich se ke kraj inému rozhraní v MPP na základě obdržených 
připomínek -nk. aby byl minimalizevin jebe negativní dopad na aktuálně pořizované Změny

2. ujištěni, že hranice krajinného roz irai i i vymezená yAktualizáci C 5 ZÚR HMP není vykládána 
pořizovatelem jako hranice zastavitelného území ve smyslu podmínek pro rozhodování v území, nýbrž 
zeje koncepčním nástrojem jako úkol pro podrobnějši územně plánovací dokumesaci, aby jej vymezila 
a zpřesnila

3. aby při nově vymezených širšich koridorech USPS v Aktualizaci Č 5 7UR HMP a jejich následném 
zpřesnění MPP do užších koridorů v podrobnosti ÚP bylo minimalizováno negativní ovlivněni 
zastavíte Iných pozemků v soukromém vlastnictví a zásad do vlastnickýcli práv, 1. riziko požadoval

5. Aktualizace ZUR - k projednaní
5.2. Aktualizace č, 5 ZÚR HMP /po veřejném projednání/

Filip Foglar: Aktualizace c. 5 2VR HMP idóle inki AZUR č 5), žadatelem je HMP 3 UZR na základě 
zprávy v uplatňování z roku 2017. Vše bylo kladně projednáno a na základe cohod s colčenýii orgány 
a na zákiadč připomínek MČ byla dokumentace upravena. Veškeré výsledky projednáni a veškeré 
podklady jsou součástí pod kladů pro VURM Pařizevetel proto předkládá opětovně ke schválen, a 
vydáni

Tomáš Pek: My jsme minule měl i snahu dořešit vazbu této AZUR c. 5 na návrh MPP. což jsme tešili i 
na komisí pro MPP. Pohnuli jsme se dál. v rámci doporučtjícího usnesení máme několik podmínek.

Ondřej Marta m Na konisi k MPP jsme AZUR č. 5 probrali podrobné, případné střet v sine prošli. 
Krajinné rozhraní je zelenou hranici mezi kompaktním městem a izv, přípraž.m. Byli jsme ujištěaii. ža 
podrobnost ZÚR je mens, než MPP. sJe pak bude docházet ke zpřesnění. Stanoven' krajinného rozhraní 
v :nkovém rozsahu neodpovídá velikosti HMP. ale spíš stí ví bariéru. Město by se nemělo rozvíjet mimo 
své hranice ve Středočeském kraji. Dnes tuto aktualizaci podpořím a budu dělat vše pro to, abychom 
rozsah krajinného rozhraní do bud onen a redukovali.

Milan Urban: Jeto výsledek kompromisu, který se dojednal s Ministerstvem životního prostředí HMP 
je sice kraj, aleje to i obec. Nesmíme omezovat rozvojové plochy. Praha musí mit kde ubytovat do 
budoucna 300-600.000 nových obyvatel. Vidím základní ozpor, nepodpořil jsem o a komisí, 
nepudpořím to ani dnes.

Filip Foglar: Za pořizovalele potvrzujeme ze tak. jak je zpracován návrh a jak bude vykládán v AZUR 
č.5, krajinné rozhráň: a jeho vymezeni není hranicí zastavitelného území pro rozhodovaní v území, 
nýbrž je to úkol pro pudí eiější UPD. aby jej vymezila a zpřesnila.

Tomáš Pek: Pro přítomné, kteří nejsou členové komise, zdůrazňuji, že debaty byly opravdu podrobné. 
Načtu usnesení, které jsme společně se členy a panem náměstkem v předstihu probírali

Výbor pra územní rozvoj ZIIMP
1. bere na vědomí
výsledky projednání návrhu Aktualizace č 5 ZUR HMP. včetné vyhodnocení

1J. konstatuje

I. že toto usnesení VURM reaguje na projednáni souvisejicicli otázek v komisi RHMPpro novy ÚP

2. žc z dúvou kontinuity, právní stability a předvidatelnosti územně plánovacích a povolovacích 
procesů respektuje rozhodnutí ZHMP č. 38/9 ze dne 14. 6. 2018. kterým byla schválena zpráva o 
uplatňování ZUR HMP v uplynulém období (říjen 2014 až hřezen 201?}. resp. zadání pro Aktualizaci 
x 5 ZÚR HMP



HlasovM o navženén iisnesem

6. Různé
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náhrady za změnu v území die § 102 stavebního zákona, a to u těch pozemků, které se budou nacházet 
v koridorech USES v ZŮR a zároveň mimo koridory ÚSES v MPP

Pro: 9/ Picli: 0 / Zdržel se: i / Nehlasovat: 3
Oiíihivenii Suukupová
Nepřítomen Sránský

USNESENÍ B YLO PŘIJA TO

IV. doporučuje
schválit návrh rozhodnutí o uplatněných námítkách k návrhu Aktualizace č. 5 Z UR HMP

V. souhlasí

se schválenim a vydání: Akrunlizace č. 5 ZÚR HMP za podmínek uvedených v bodech IIII až 111.3.
tohoto usnesení ____________

Kaplan náchad 12:40

Tomáš Pek: Mam dvé věci. Jednaje informace bez návrhu usneseni, že v rámci Podnětu P 59/2021 
v Nových Buto vících mí žadatel a investor posla) mail s informací, že prověřovaci studie na toto území 
byly zadány dvěma architektonickým kancelářím (A8000 pana Krupauera a ateliéru pana Hni ličky Pavel 
Hnil íčka Architecis and Planners). Budou probíhat kanire ní setkání a múžeme se jich účastni t.
Petr Zeman: Měla býl regulérní soutěž na toto území, ale la dvě jména kanceláři mé uspokojila.

Tomáš Pek; Dále navrhuji, že bychom jako VURM měli zaujmout stanovisko k novému SZ.
Tomáš Portlik: Měla proběhnout školení, nic neproběhlo s výjimkou jednoho, geoporál nefunguje. 
Chtěl bych 1o tam doplnit.

Filip Foglar: MMR vyškolilo pořizovatele 12.3.2024. celý UZR se jako úřad územního plánovaní pro 
úroveň kraje a pro úroveň obce $ rozšířenou působností, tj pro celé úzen HMP, zúčastnil, píKemž bylo 
sděleno, že veškeré záležitosti týkající se digitalizace a nového portálu budou řešeny na samostatných 
školení a nebyly předmětem tohoto školení.

Radomir Nepil: Za nás klub budu navrhovat téma nového SZ i na projednání ZHMP ve čtvrtek. 
Neposouvá se to, hrozí, že Praze i celé ČR vzniknou hospodářské škody. Doprovodné vyhlášky, 
digitalizace, koordinace, napojení naostatni systémy nejsou připraveny. Je nereálné, aby se tu 1.7. 2024 
spustilo.
Ondřej Martan: Novinky nejsou doslat o čnč koordinovány, hrozí paralýza rozvoje měst a obcí. To. že 
uiedníci nebyli plně proškolení, je jen část problému. Avizovaná digitalizace téměř neexistuje. Je 
potřeba, aby se Praha velmi výrazně ozvala, aby pan náměstek Hlaváček spojil síly nejen s ostatními 
statutárními městy, ale i se Svazem mést a obcí, aby i mediálné upozornil na to, že SZ tak. jak je 
připraven, bude nefunkční a škody, které múze způsobit, budou dalekosáhlé, zvyšování cen bydlení 
bude jednej zmarginalit.

Gabriela Lněničková: Dostala jsem informaci, že podle nového SZ budcu MČ tyle učeny z územního 
řízení. Má k tomuto Praha nějaké stanovisko?

Tomáš Pek: Jo třeba řešit pří aktualizací Slatinu HMP.

Milan Urban: Je možné podat zprávu, jak.e to s městskými stavebními předpisy
Tomáš Pek: K PSP probíhá připomínkové kolečko $ MČ pak budou přijaty až doběhne kolečko.



Výbor pro územní rozvoj ZHMP

llasoveit o navrženém usnesení

Tomáš Pek: Děkuji za vaši pozornost a spolupráci. Hezký den.

Poz».: Jednni VURM skonči }

ředseda Výboru pro územní TOZVOj ZHMP

tajemnik Výboru pro územní rozvoj ZHIMP

ověřovatel zápisu. člen Výboru pro územní rozvoj ZHMP
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I. doporučuje

při vědomí možnosti aplikace legislativní iniciativy HMP náměstkovi primátora Petru Hlaváčkovi 
připravit materiál do RHMP. který odůvodni odložení platnosti nového stavebního zákona vzhledem 
k rizikům, které přináší jcho praktická nepřipravenost.

Pro: 10 ' Proti. 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 3
Omluvena So akt I ová

Nepřitomrij Sránský, Kaplan
USNESENÍ BYLO PŘIA TO



Důvodová zpráva 
 

Obsahem tisku je schválení návrhu a vydání změny Z 2847/00 vlny CVZ V ÚP SÚ hl. m. 
Prahy. 
  

Číslo změny Předmět změny Městská část 

2847 výstavba domu Praha - Petrovice 

 

Seznam žadatelů je obsažen v příloze č. 1 důvodové zprávy. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy rozhodlo usnesením č. 25/30 ze dne 30. 3. 2017 o schválení 
zadání změny Z 2847/00 vlny CVZ V ÚP SÚ hl. m. Prahy (dále jen „Změna“). Příslušným 
úřadem /OCP MHMP/ bylo požadováno posouzení vlivů na životní prostředí (SEA). Z tohoto 
důvodu bylo zpracováno vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území (VVURÚ). 

Na základě §§ 50-54 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu 
(stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, zajistil pořizovatel (Odbor územního rozvoje 
MHMP /UZR MHMP/) společné jednání a veřejné projednání návrhu Změny.  

Oznámení o vystavení a společném jednání o návrhu Změny bylo provedeno vyvěšením na 
úředních deskách MHMP a obesláním vyzvaných orgánů v souladu s § 50 stavebního 
zákona. Dokumentace projednávaného návrhu Změny byla vystavena od 26. 8. 2020 do  
12. 10. 2020 k nahlédnutí u pořizovatele a na internetové adrese www.praha.eu. Stanoviska 
a připomínky, uplatněné v průběhu společného jednání k návrhu Změny, byly pořizovatelem 
vyhodnoceny.  

https://praha.eu/web/upn/w/index_1894793 

Pořizovatel zajistil posouzení společného jednání podle § 50 odst. 7 stavebního zákona 
nadřízeným orgánem (MMR ČR), který neshledal žádné nedostatky, v jejichž důsledku by 
nebylo možné zahájit řízení o územním plánu. 

Oznámení o vystavení a veřejném projednání návrhu Změny podle § 52 stavebního zákona, 
vydávané formou opatření obecné povahy, bylo provedeno zveřejněním na úředních 
deskách MHMP a úředních deskách MČ. Dokumentace projednávaného návrhu Změny byla 
po dobu veřejného projednání od 23. 8. 2022 do 29. 9. 2022 vystavena k nahlédnutí u 
pořizovatele a na internetové adrese www.praha.eu.  

Pořizovatel ve vyhodnocení společného jednání o návrhu Změny a veřejného projednání 
návrhu Změny respektoval požadavek stavebního zákona, který ukládá dodržet dobu, ve 
které musí být stanoviska dotčených orgánů (DO), námitky vlastníků pozemků a staveb 
dotčených návrhem řešení, námitky zástupce veřejnosti nebo oprávněného investora a 
ostatní připomínky k návrhu Změny doručeny. K vyjádřením zaslaným po této době se 
nepřihlíží. 

Všechna vyjádření, řádně uplatněná v průběhu společného jednání o návrhu Změny a 
veřejného projednání návrhu Změny, byla vyhodnocena a jsou uvedena v příloze č. 1 k 
usnesení.  

Námitky dle § 52 odst. 2 stavebního zákona k návrhu Změny nebyly podány. 

Zásadní připomínky městských částí k návrhu Změny, uplatňované podle § 25c obecně 
závazné vyhlášky hl. m. Prahy č. 55/2000 Sb., v platném znění, kterou se vydává Statut  
hl. m. Prahy, nebyly podány.  

Dotčené orgány neuplatnily negativní stanoviska, pro která by nebylo možné Změnu vydat. 

http://www.praha.eu/
https://praha.eu/web/upn/w/index_1894793


Dopisem pořizovatele (č.j. MHMP 2487694/2023 ze dne 28. 11. 2023) byly dotčené orgány a 
MMR ČR ve smyslu § 53 odst. 1 stavebního zákona vyzvány k uplatnění svých stanovisek 
k návrhu rozhodnutí o námitkách a k návrhu vyhodnocení připomínek uplatněných k návrhu 
Změny. Ve stanovené lhůtě pořizovatel neobdržel žádné negativní stanovisko dotčených 
orgánů ani MMR ČR. 

Návrh Změny byl projednán dne 19. 3. 2024 ve Výboru pro územní rozvoj Zastupitelstva  
hl. m. Prahy (VURM), který se schválením návrhu Změny souhlasí. Zápis je uveden v příloze 
č. 5 k usnesení. 

Návrh Změny byl projednán Radou hl. m. Prahy, která k němu přijala usnesení. Toto 
usnesení je přílohou č. 2 k důvodové zprávě. 

Návrh Změny byl původně součástí tisku na schválení a vydání Z-12414, který byl 
Zastupitelstvem hl. m. Prahy projednáván dne 12. 9. 2024. K návrhu Změny nebylo přijato 
usnesení. Z tohoto důvodu je zpracován tento tisk. 

Pořizovatel prohlašuje, že v době zhotovení tohoto tisku byly splněny veškeré podmínky pro 
vydání změny územního plánu dle § 53 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a 
stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, zejména projednávaná 
změna územního plánu je v souladu s nadřazenou územně plánovací dokumentací kraje, 
tedy Zásadami územního rozvoje hl. m. Prahy, ve znění aktualizací vydaných k 23. 5. 2024.  

Veškeré podklady z projednání návrhů Změn jsou uloženy u pořizovatele, tj. na Odboru 
územního rozvoje – UZR MHMP, Jungmannova 35/29, 110 00 Praha 1. 
     

 
 
 
 
Přílohy k důvodové zprávě: 

1. Seznam žadatelů 
2. Usnesení RHMP 



Příloha č. 1 k důvodové zprávě  

Str. 1 z 1 

 

Seznam žadatelů 

 

Číslo 

změny 

Městská část Žadatelé Předmět 

2847 Praha - 

Petrovice  

******************* výstavba domu 

 



Hlavní město Praha 

 

RADA HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 
 

U S N E S E N Í  

Rady hlavního města Prahy 
 

číslo 1597 
ze dne  12.8.2024 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání - 2. skupina (fáze "návrh" + "OOP", vlna CVZ V) 
 

Rada hlavního města Prahy   

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  výsledky projednání návrhů změn vlny CVZ V ÚP SÚ hl.m. Prahy, včetně 
vyhodnocení, uvedené v příloze č. 1 tohoto usnesení 

2.  závěry z jednání Výboru pro územní rozvoj Zastupitelstva hl.m. Prahy, uvedené                  
v příloze č. 5 tohoto usnesení 

I I .   s o u h l a s í  

1.  s návrhy změn vlny CVZ V ÚP SÚ hl.m. Prahy, uvedenými v příloze č. 2 a č. 3 
tohoto usnesení 

2.  s vydáním změn vlny CVZ V ÚP SÚ hl.m. Prahy formou opatření obecné povahy                
č. XXX/202Y, uvedeným v příloze č. 4 tohoto usnesení 

I I I .   u k l á d á  

1.  náměstkovi primátora doc. Ing. arch. Petrovi Hlaváčkovi 

1.  předložit návrh na vydání změn vlny CVZ V ÚP SÚ hl.m. Prahy Zastupitelstvu 
hl.m. Prahy 

Termín: 12.9.2024 

 

 
doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. v. r. 

primátor hl.m. Prahy 
 
 
 
 
 

MUDr. Zdeněk Hřib v. r. 
I. náměstek primátora hl.m. Prahy 

 
 
 
 
 
  
Předkladatel:  náměstek primátora doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
Tisk: R-51911  
Provede: náměstek primátora doc. Ing. arch. Petr Hlaváček  
Na vědomí: odborům MHMP  
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